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Skolebestyrelsesmøde 5. januar 2023 Kl. 17.00 – 20.00 

Lærerværelset på Sjællandsgade  
 

Dagsorden  

  

Afbud: Ingen afbud 

1.   Godkendelse af referat fra 
sidst  

Referatet godkendt 

2.   Nyt fra ledelsen  Orientering om sygemelding i ledelsen.  
Pædagogernes arbejdstid registreres fremover i samme 
system som lærernes (PULS) 
December måned forløb godt. Der var fællessamlinger 
med elevindslag, besøg af Gammelnok (Verner) m.m. 
Budgettet for 2023 er blevet meldt ud. Der er tale om 
væsentlige besparelser som skal implementeres. 
Budgettet skal drøftes igen på næste møde. 
Skolens ledelse har forberedt materiale til 
udviklingssamtale med skolechefen, formanden for Børne- 
familieudvalget samt andre repræsentanter fra Børn og 
Læring. En del af materialet blev præsenteret for 
bestyrelsen 

3.   Nyt fra formanden   Der har været samrådsmøde. Lone repræsenterede 
skolen.  
Der har været afholdt møde omkring høringssvar til 
budgettet 

4.   Nyt fra indskolingen/Susan  56 børn er indskrevet til kommende 0.klasse. Der er 
fortsat fokus på promovering af skolen. Der er ofte 
rundvisninger af forældre, som gerne vil se skolen 
(”tvivlere”). Vi får ofte deres barn indskrevet. Herning 
Friskole er vores største konkurrent. 
Vi laver en aktivitetsdag igen til foråret for kommende 
skolebørn.  
Susan besøger børnehaverne til forældremøder for at 
skabe god kontakt forældrene.  
Susan har været SFO leder i almen på Sjællandsgade, 
mens Mette har været sygemeldt. Især arbejdsplanerne 
har fyldt, og disse er nu ændret til at være en 
opgaveoversigt som ligner lærernes. Det har været givtigt 
at få indblik i SFO’ens arbejde.  
I januar bliver vi officielt musikprofilskole. Susan har 
arbejdet med et lille udvalg, som har lavet en ramme for al 
vores musikundervisning/-tilbud. 

5.   Revidering af:   
Kommunikationsstrategi – 
punkt fra seneste møde i 
november  

  
Udsat til næste møde 

6.   Eventuelt   Der er Tour de Bestyrelse 11. januar. Flere har tilmeldt 
sig. 



Der arbejdes på at forbedre strukturen omkring ugesedler i 
SFO en. 
Nogle elever oplever det er tungt at bære computeren med 
hjem fra skolen dagligt. Opfordring til at skole og hjem i 
fællesskab finder løsninger, så eleverne kun tager de 
nødvendige bøger med hjem og dermed ikke bærer rundt 
på unødvendige vægt  
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